
   
 

   
 

Protokoll fört vid SSR:s ordinarie förbundsstämma via Zoom 24 april samt 1 maj 
2022 

  

§ 1 Öppnande 

SSR:s ordförande Hadrian Prett, Dalarnas spelmansförbund, öppnade mötet med en 
reflektion över det gångna året och hur pandemin påverkat verksamheten på gott 
och ont 

  

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen upplästes och godkändes 

  

§ 3 Val av ordförande 

Till ordförande att leda dagens förhandlingar valdes Per Lodenius, som 
presenterades sig kort 

  

§4 Val sekreterare för mötet 

Annelie Westerlund, Västergötlands spelmansförbund, valdes till sekreterare för 
årsmötet 

  

§ 5 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare 

Till att justera dagens protokoll samt att vid eventuell omröstning verka som 
rösträknare valdes Per Oldberg, Västergötlands spelmansförbund och Karin 
Hedlund, Hälsinglands spelmansförbund 

  

§ 6 Mötets behöriga utlysande 

Årsmötet befanns behörigen utlyst 

  

§ 7 Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes genom upprop (bil 1) med 47 deltagare varav 36 delegater  
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 § 8 Förvaltningsberättelse inklusive ekonomisk redovisning 

Verksamhetsberättelsen för 2021 presenterades av Patrik Andersson Tidman med 
följande ändring: Under rubriken European Folk Network har det fallit bort en 0:a. 
SSR blev medlem i EFN 2020 ska det stå (bil 2) 

Magnus Bäckström, Dalarnas spelmansförbund lyfte funderingar om att styrelsens 
arbete med den ekonomiska genomlysning som efterfrågades förra årsstämman 
borde nämnas i verksamhetsberättelsen. Även att formuleringen om att Hadrian 
arbetat med ett vikariat medan Anna Lindblad varit tjänstledig efterfrågades 

Åke Persson, Skånes spelmansförbund lyfte en fråga om varför Landet runt inte är 
en del av ordinarie verksamhetsberättelse och i stället ligger som en bilaga i år. 
Hadrian svarade att den är en del av vår totala verksamhet men att den ligger som en 
bilaga i år eftersom verksamhetsberättelsen bör visa mer på styrelsens arbete. 

Patrik redogjorde kort för det ekonomiska utfallet för 2021 och svarade på frågor 
tillsammans med Hadrian.  

Hans-Ove Forsell ifrågasatte det ekonomiska redovisningen eftersom det hela 
redovisas i klumpsummor och saknar genomlysning. Det leder till att det inte går att 
ta ställning till en budget heller. Per Oldberg, även Magnus Bäckström, Jan-Anders 
Andersson, Örebro Läns folkmusikförbund, Elsa Reimersson, Västerbottens 
spelmansförbund och Klara Holstad, Södermanlands spelmansförbund ställer sig 
bakom Västerbottens uttalande och efterfrågar en ytterligare redovisning av det 
ekonomiska utfallet med en uppställning gentemot budget.  

Mötet ajournerades 10 minuter varunder styrelsen försöker lösa problemet och 
föreslår till årsstämman att visa den detaljerade resultaträkningen direkt i mötet.  

Styrelsens förslag godkändes inte och årsstämmans beslöts att ajourneras till den 1 
maj 2022, 17:00. Patrik skickar ut en kompletterande budgetöversikt i början av 
veckan och en ny zoomlänk till nästa möte 
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Mötet återupptas den 1 maj klockan 17:00 med att Per Lodenius åter tog upp 
klubban och Patrik tog upp närvaron. 33 delegater närvarande. Inga Bergenmalm, 
Stockholm spelmansgille, Jan Lundqvist, Spelfolki, och Anki Löfgren, Bohusläns 
spelmansförbund saknas i dagens möte. 

Hans-Ove Forsell, lyfte fram ett par frågor angående posterna Övriga kostnader, 
differensen i inkommet kontra utbetalt under posten Kulturrådets krisstöd, samt 
skillnaden i budget i Övriga fakturerade kostnader kontra årets budget. 

Patrik svarade på frågorna tillsammans med Astrid Selling, Blekinges 
spelmansförbund, med en kort kommentar av Hadrian och Magnus Nordén, vår 
auktoriserade revisor.  

Jan-Anders Andersson föreslog att föra in förklarande kommentarer inom parentes 
även under alla övriga kostnader för att förtydliga inför kommande år.  

Magnus Bäckström, Jacob Höglund, Uplands spelmansförbund och Sofia Östling, 
Skånes spelmansförbund frågade om vad överskottet av krisstödet mer specifikt har 
gått till.  

Hadrian svarade att delar av stödet gått till de digitala mötesplatserna och 
föreläsningarna som hållits under året samt till att köpa in redaktionellt material till 
Spelmannen. 

Mattias Lundgren, Skånes spelmansförbund, ställde en fråga om budget för 
samarbetsprojekt inför nästa år. Patrik svarade att det enbart är ETHNO som kommer 
att satsas på och i övrigt kommer styrelsens och kansliets huvudsakliga arbete inrikta 
sig på SSR:s jubileum 2022. 

Årsmötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen och det ekonomiska utfallet till 
handlingarna. 

 

§9 Revisorernas berättelse över granskningen av verksamheten 

Sakip Murat Yalcin och Magnus Nordén berättade om årets revision.  

Elsa Reimersson och Magnus Bäckström ställde en fråga om det inte kan misstänkas 
jäv av vår internrevisor som även utfört ett arvoderat uppdrag åt styrelsen. Murat 
förklarade vad han utfört under året vilket inte på något sätt påverkat hans revision 
utan handlat om hur vi ska lägga upp framtida budgetar och ekonomisk redovisning. 

Revisorernas berättelse lades till handlingarna. (bil 4) 
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 § 10 Ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2021. 

   

§ 11 Av styrelsen till förbundsstämman hänskjutna frågor 

Patrik och Hadrian gick igenom förslaget till stadgeändring, vilket handlar om att 
ändra kriteriet för medlemskap i SSR. Som det ser ut nu kan man bara vara med i 
SSR om man är medlem i ett landskapsförbund. En förändring skulle innebära att 
även instrumentspecifika grupper som saknar geografisk förankring skulle kunna 
ansöka om medlemskap. 

Magnus Bäckström föreslår årsmötet att uppdra åt styrelsen att till nästa årsmöte 
presentera ett genomarbetat förslag på hur ett sådant system skulle fungera.  

Flera delegater ifrågasätter förslagets utformning och funderar över vilka effekter det 
kan få. Sofia Östling föreslår att i framtiden skicka ut liknande förslag på remiss till 
landskapsförbunden för att undvika dessa stora frågor på årsstämman. 

Hadrian meddelar att styrelsen drar tillbaka förslaget vilket gör att Magnus också drar 
tillbaka sitt förslag.  

  

§ 12 Behörigen väckta motioner 

a Dalarnas spelmansförbunds motion angående register. Styrelsens förslag på bifall 
för motionen godkändes. (bil 5) 

b Västerbottens motion angående medlemsavgifter (bil 6). Styrelsens förslag på bifall 
för motionen med följande kommentar: Tidningen Spelmannen kommer att fortsatt 
skickas ut i fysisk form. Tre landskapsförbund, Västergötlands spelmansförbund, 
Västerbottens spelmansförbund och Hälsinglands spelmansförbund kommer att 
agera testgrupp under två år. Därefter kommer en utvärdering ske tillsammans med 
styrelsen. 

Jacob ifrågasatte att tidningen skall skickas i fysisk form och yrkade på att bifalla 
motionen med en digital tidning i stället. 

Per Oldberg, Västergötlands spelmansförbund kommenterade arbetet i 
arbetsgruppen och ifrågasatte förfarandet med medlemsavgifterna.  

 Årsmötet valde att gå på styrelsens förslag och bifalla motionen med en prövoperiod 
på två år. 
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§ 13 Fastställande av arvoden 

Inga arvoden betalas ut till förtroendevalda men den auktoriserade revisionsbyrån 
betalas mot faktura. 

  

  

§ 14 Medlemsavgifter 2022 

Medlemsavgiften fastslogs till oförändrad, alltså 80kr per medlem och år, för 2022. 

Hadrian kommenterade att en eventuell höjning kan komma nästa år. 
 

 

§ 15a Verksamhetsplan 

Patrik visade upp och kommenterade verksamhetsplanen inför 2022 och även den 
långsiktiga planen diskuterades och Hadrian tillsammans med Patrik svarade på 
frågor 

Åke Persson, ställde en fråga om det notboksprojekt som skulle hållas i Skåne men 
som föll bort pga Corona. Patrik svarade att årets satsning på notboksprojektet är 
lokaliserat i Jämtland-Härjedalen men att det självklart kan placeras i Skåne 
framöver. 

Magnus Bäckström kommenterade att de nyligen bifalla motionerna ska skrivas in i 
verksamhetsplanen och budgeten. VMoD pausar 2022 men kommer förhoppningsvis 
att återupptas. 

Den ekonomiska genomlysningen bör stå med i Verksamhetsplanen. 

Verksamhetsplanen 2022 godkändes och lades till handlingarna med följande 
kommentar. Styrelsens arbete med den ekonomiska genomlysningen skrivs in i 
verksamhetsplanen  

Mattias Lundgren föreslår en förändring av ordalydelsen på sidan 3 (bil 7) “stärka 
SSR:s varumärke gentemot landskapsförbunden” borde i stället stå “tillsammans 
med landskapsförbunden” eftersom landskapsförbunden är grunden för hela SSR:s 
verksamhet 

b Budget 

Budgeten inför 2022 presenterades av Patrik med kommentaren att det är svårt att 
göra en rättvisande budget under pågående pandemi. Budgeten godkändes och 
lades till handlingarna (bil 7) 
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§ 16 Val av ordförande 

Hadrian Prett, Dalarnas spelmansförbund, omvaldes enhälligt till ordförande på 1 år 

  

  

§ 17 Val av ledamöter 

Mattias Östling Lundgren, Skånes spelmansförbund och Gunnar Nilsson, Jämtland-
Härjedalens spelmansförbund valdes till ordinarie ledamöter på vardera 2 år. En plats 
lämnas vakant och årsstämman uppdrar till tillträdande valberedning att arbeta fram 
ett förslag 

 

§ 18 Val av revisorer jämte suppleant 

Till föreningens internrevisor valdes Sakip Murat Yalcin, på 1 år. Jennie Krook, 
Smålands spelmansförbund, valdes till revisorssuppleant på 1 år 
 

§ 19 Val av valberedning 

Till valberedning valdes Margaretha Mattsson, Dalarnas spelmansförbund och Jan-
Anders Andersson Örebro Läns folkmusikförbund och Erika Lindholm, bägge Örebro 
Läns folkmusikförbund, på 1 år. Margaretha går in som sammankallande. 

 
 § 20 Övriga frågor 

Inga övriga frågor har anmälts under mötet  

 

§ 21 Avslutning 

Per lämnade över ordförandeklubban till Hadrian som avslutade mötet och tackade 
för det fortsatta förtroendet. 

  

  

Vid protokollet:  Annelie Westerlund   Ordförande: Per Lodenius 
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Justeras: Per Oldberg    Karin Hedlund 
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Protokoll fört vid SSR:s ordinarie förbundsstämma via Zoom 24 april samt 1 maj 
2022 



  



§ 1 Öppnande 



SSR:s ordförande Hadrian Prett, Dalarnas spelmansförbund, öppnade mötet med en 
reflektion över det gångna året och hur pandemin påverkat verksamheten på gott 
och ont 



  



§ 2 Fastställande av dagordning 



Dagordningen upplästes och godkändes 



  



§ 3 Val av ordförande 



Till ordförande att leda dagens förhandlingar valdes Per Lodenius, som 
presenterades sig kort 



  



§4 Val sekreterare för mötet 



Annelie Westerlund, Västergötlands spelmansförbund, valdes till sekreterare för 
årsmötet 



  



§ 5 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare 



Till att justera dagens protokoll samt att vid eventuell omröstning verka som 
rösträknare valdes Per Oldberg, Västergötlands spelmansförbund och Karin 
Hedlund, Hälsinglands spelmansförbund 



  



§ 6 Mötets behöriga utlysande 



Årsmötet befanns behörigen utlyst 



  



§ 7 Fastställande av röstlängd 



Röstlängden fastställdes genom upprop (bil 1) med 47 deltagare varav 36 delegater  



  



 



 











   
 



   
 



 



 § 8 Förvaltningsberättelse inklusive ekonomisk redovisning 



Verksamhetsberättelsen för 2021 presenterades av Patrik Andersson Tidman med 
följande ändring: Under rubriken European Folk Network har det fallit bort en 0:a. 
SSR blev medlem i EFN 2020 ska det stå (bil 2) 



Magnus Bäckström, Dalarnas spelmansförbund lyfte funderingar om att styrelsens 
arbete med den ekonomiska genomlysning som efterfrågades förra årsstämman 
borde nämnas i verksamhetsberättelsen. Även att formuleringen om att Hadrian 
arbetat med ett vikariat medan Anna Lindblad varit tjänstledig efterfrågades 



Åke Persson, Skånes spelmansförbund lyfte en fråga om varför Landet runt inte är 
en del av ordinarie verksamhetsberättelse och i stället ligger som en bilaga i år. 
Hadrian svarade att den är en del av vår totala verksamhet men att den ligger som en 
bilaga i år eftersom verksamhetsberättelsen bör visa mer på styrelsens arbete. 



Patrik redogjorde kort för det ekonomiska utfallet för 2021 och svarade på frågor 
tillsammans med Hadrian.  



Hans-Ove Forsell ifrågasatte det ekonomiska redovisningen eftersom det hela 
redovisas i klumpsummor och saknar genomlysning. Det leder till att det inte går att 
ta ställning till en budget heller. Per Oldberg, även Magnus Bäckström, Jan-Anders 
Andersson, Örebro Läns folkmusikförbund, Elsa Reimersson, Västerbottens 
spelmansförbund och Klara Holstad, Södermanlands spelmansförbund ställer sig 
bakom Västerbottens uttalande och efterfrågar en ytterligare redovisning av det 
ekonomiska utfallet med en uppställning gentemot budget.  



Mötet ajournerades 10 minuter varunder styrelsen försöker lösa problemet och 
föreslår till årsstämman att visa den detaljerade resultaträkningen direkt i mötet.  



Styrelsens förslag godkändes inte och årsstämmans beslöts att ajourneras till den 1 
maj 2022, 17:00. Patrik skickar ut en kompletterande budgetöversikt i början av 
veckan och en ny zoomlänk till nästa möte 



 



 



 



 



 



  



 



 











   
 



   
 



  



Mötet återupptas den 1 maj klockan 17:00 med att Per Lodenius åter tog upp 
klubban och Patrik tog upp närvaron. 33 delegater närvarande. Inga Bergenmalm, 
Stockholm spelmansgille, Jan Lundqvist, Spelfolki, och Anki Löfgren, Bohusläns 
spelmansförbund saknas i dagens möte. 



Hans-Ove Forsell, lyfte fram ett par frågor angående posterna Övriga kostnader, 
differensen i inkommet kontra utbetalt under posten Kulturrådets krisstöd, samt 
skillnaden i budget i Övriga fakturerade kostnader kontra årets budget. 



Patrik svarade på frågorna tillsammans med Astrid Selling, Blekinges 
spelmansförbund, med en kort kommentar av Hadrian och Magnus Nordén, vår 
auktoriserade revisor.  



Jan-Anders Andersson föreslog att föra in förklarande kommentarer inom parentes 
även under alla övriga kostnader för att förtydliga inför kommande år.  



Magnus Bäckström, Jacob Höglund, Uplands spelmansförbund och Sofia Östling, 
Skånes spelmansförbund frågade om vad överskottet av krisstödet mer specifikt har 
gått till.  



Hadrian svarade att delar av stödet gått till de digitala mötesplatserna och 
föreläsningarna som hållits under året samt till att köpa in redaktionellt material till 
Spelmannen. 



Mattias Lundgren, Skånes spelmansförbund, ställde en fråga om budget för 
samarbetsprojekt inför nästa år. Patrik svarade att det enbart är ETHNO som kommer 
att satsas på och i övrigt kommer styrelsens och kansliets huvudsakliga arbete inrikta 
sig på SSR:s jubileum 2022. 



Årsmötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen och det ekonomiska utfallet till 
handlingarna. 



 



§9 Revisorernas berättelse över granskningen av verksamheten 



Sakip Murat Yalcin och Magnus Nordén berättade om årets revision.  



Elsa Reimersson och Magnus Bäckström ställde en fråga om det inte kan misstänkas 
jäv av vår internrevisor som även utfört ett arvoderat uppdrag åt styrelsen. Murat 
förklarade vad han utfört under året vilket inte på något sätt påverkat hans revision 
utan handlat om hur vi ska lägga upp framtida budgetar och ekonomisk redovisning. 



Revisorernas berättelse lades till handlingarna. (bil 4) 



  



  



 











   
 



   
 



 § 10 Ansvarsfrihet för styrelsen 



Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2021. 



   



§ 11 Av styrelsen till förbundsstämman hänskjutna frågor 



Patrik och Hadrian gick igenom förslaget till stadgeändring, vilket handlar om att 
ändra kriteriet för medlemskap i SSR. Som det ser ut nu kan man bara vara med i 
SSR om man är medlem i ett landskapsförbund. En förändring skulle innebära att 
även instrumentspecifika grupper som saknar geografisk förankring skulle kunna 
ansöka om medlemskap. 



Magnus Bäckström föreslår årsmötet att uppdra åt styrelsen att till nästa årsmöte 
presentera ett genomarbetat förslag på hur ett sådant system skulle fungera.  



Flera delegater ifrågasätter förslagets utformning och funderar över vilka effekter det 
kan få. Sofia Östling föreslår att i framtiden skicka ut liknande förslag på remiss till 
landskapsförbunden för att undvika dessa stora frågor på årsstämman. 



Hadrian meddelar att styrelsen drar tillbaka förslaget vilket gör att Magnus också drar 
tillbaka sitt förslag.  



  



§ 12 Behörigen väckta motioner 



a Dalarnas spelmansförbunds motion angående register. Styrelsens förslag på bifall 
för motionen godkändes. (bil 5) 



b Västerbottens motion angående medlemsavgifter (bil 6). Styrelsens förslag på bifall 
för motionen med följande kommentar: Tidningen Spelmannen kommer att fortsatt 
skickas ut i fysisk form. Tre landskapsförbund, Västergötlands spelmansförbund, 
Västerbottens spelmansförbund och Hälsinglands spelmansförbund kommer att 
agera testgrupp under två år. Därefter kommer en utvärdering ske tillsammans med 
styrelsen. 



Jacob ifrågasatte att tidningen skall skickas i fysisk form och yrkade på att bifalla 
motionen med en digital tidning i stället. 



Per Oldberg, Västergötlands spelmansförbund kommenterade arbetet i 
arbetsgruppen och ifrågasatte förfarandet med medlemsavgifterna.  



 Årsmötet valde att gå på styrelsens förslag och bifalla motionen med en prövoperiod 
på två år. 



 



 



 











   
 



   
 



§ 13 Fastställande av arvoden 



Inga arvoden betalas ut till förtroendevalda men den auktoriserade revisionsbyrån 
betalas mot faktura. 



  



  



§ 14 Medlemsavgifter 2022 



Medlemsavgiften fastslogs till oförändrad, alltså 80kr per medlem och år, för 2022. 



Hadrian kommenterade att en eventuell höjning kan komma nästa år. 
 



 



§ 15a Verksamhetsplan 



Patrik visade upp och kommenterade verksamhetsplanen inför 2022 och även den 
långsiktiga planen diskuterades och Hadrian tillsammans med Patrik svarade på 
frågor 



Åke Persson, ställde en fråga om det notboksprojekt som skulle hållas i Skåne men 
som föll bort pga Corona. Patrik svarade att årets satsning på notboksprojektet är 
lokaliserat i Jämtland-Härjedalen men att det självklart kan placeras i Skåne 
framöver. 



Magnus Bäckström kommenterade att de nyligen bifalla motionerna ska skrivas in i 
verksamhetsplanen och budgeten. VMoD pausar 2022 men kommer förhoppningsvis 
att återupptas. 



Den ekonomiska genomlysningen bör stå med i Verksamhetsplanen. 



Verksamhetsplanen 2022 godkändes och lades till handlingarna med följande 
kommentar. Styrelsens arbete med den ekonomiska genomlysningen skrivs in i 
verksamhetsplanen  



Mattias Lundgren föreslår en förändring av ordalydelsen på sidan 3 (bil 7) “stärka 
SSR:s varumärke gentemot landskapsförbunden” borde i stället stå “tillsammans 
med landskapsförbunden” eftersom landskapsförbunden är grunden för hela SSR:s 
verksamhet 



b Budget 



Budgeten inför 2022 presenterades av Patrik med kommentaren att det är svårt att 
göra en rättvisande budget under pågående pandemi. Budgeten godkändes och 
lades till handlingarna (bil 7) 



 



 











   
 



   
 



  



§ 16 Val av ordförande 



Hadrian Prett, Dalarnas spelmansförbund, omvaldes enhälligt till ordförande på 1 år 



  



  



§ 17 Val av ledamöter 



Mattias Östling Lundgren, Skånes spelmansförbund och Gunnar Nilsson, Jämtland-
Härjedalens spelmansförbund valdes till ordinarie ledamöter på vardera 2 år. En plats 
lämnas vakant och årsstämman uppdrar till tillträdande valberedning att arbeta fram 
ett förslag 



 



§ 18 Val av revisorer jämte suppleant 



Till föreningens internrevisor valdes Sakip Murat Yalcin, på 1 år. Jennie Krook, 
Smålands spelmansförbund, valdes till revisorssuppleant på 1 år 
 



§ 19 Val av valberedning 



Till valberedning valdes Margaretha Mattsson, Dalarnas spelmansförbund och Jan-
Anders Andersson Örebro Läns folkmusikförbund och Erika Lindholm, bägge Örebro 
Läns folkmusikförbund, på 1 år. Margaretha går in som sammankallande. 



 
 § 20 Övriga frågor 



Inga övriga frågor har anmälts under mötet  



 



§ 21 Avslutning 



Per lämnade över ordförandeklubban till Hadrian som avslutade mötet och tackade 
för det fortsatta förtroendet. 



  



  



Vid protokollet:  Annelie Westerlund   Ordförande: Per Lodenius 



     



 
 











   
 



   
 



Justeras: Per Oldberg    Karin Hedlund 
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